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CO₂ - plyn života nebo proč je oxid uhličitý dobrý pro ekologizaci
planety
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Přednáška Dr. Williama Happera, emeritního profesora fyziky na Princetonské univerzitě a bývalého
vědeckého poradce Bushovy a Trumpovy administrativy, kterou pronesl na setkání staré gardy Summit v
New Jersey 3. října 2023. Výstup je v ostrém kontrastu s hysterií ekoalarmistů a fanatických přívrženců
tvrzeními, že čelíme velkým problémům s klimatickými změnami v důsledku využívání fosilních paliv
člověkem.
Téma: Oxid uhličitý (CO2), který se běžně nesprávně označuje za škodlivý odpadní produkt dýchání a
znečišťující látku, která narušuje klima planety. Jak vysvětluje Happer v této přednášce, CO2 je ve
skutečnosti základní plyn potřebný pro život. Navíc jeho vliv na teplotu na Zemi je zanedbatelný a
zůstane zanedbatelný, i kdyby se současná koncentrace v atmosféře zdvojnásobila.

CO2 není znečišťující látka

V současnosti je koncentrace CO2 v atmosféře ve výšce několika tisíc metrů nad mořem přibližně 430
částic na milion (ppm). Blíže k zemi se koncentrace značně liší, a to podle místa i denní doby. Je to proto,
že hodnoty při zemi jsou ovlivněny fotosyntézou a dýcháním hmyzu a podobně.

V místnosti, kde Happer přednášel, byla hodnota CO2 1 800 ppm – je to výsledek toho, že velká skupina
lidí dýchala v uzavřeném prostoru. Klimatizační systémy mají měřiče CO2 které zapínají ventilátory, aby
při příliš vysokých hodnotách přiváděly vnější vzduch dovnitř.

Otázka, což je příliš vysoká hodnota, je důležitá vzhledem k tomu, že Velcí přesídlenci prosazují
ekologický program, který požaduje likvidaci energetické infrastruktury a zemědělství ve jménu zastavení
klimatických změn, které zcela zjevně ohrožují kvalitu našeho života a zásobování potravinami. V
konečném důsledku to může ohrozit celou lidskou existenci.

Skutečnost je taková, že CO2 není „špatným chlapcem“, za kterého se vydává, a „čistá nula“ je zcela
nevhodná, pokud je součástí rovnice zachování života na Zemi.

„CO2 je velmi důležitou a přirozenou součástí života,“  říká Happer.  „Je to plyn života. Jsme přece
tvořeni z uhlíku, převážně uhlíku, a už jen tím, že žijeme, vydechujeme denně velké množství CO2.
Každý z nás denně vydechne přibližně 2 kg CO2. Vynásobte to 8 miliardami lidí a 365 dny v roce a
jen [tím, že] žijeme, lidé tvoří nezanedbatelnou část rozpočtu Země na CO2.

 
V každém případě prožíváme křižáckou výpravu proti takzvanému znečišťujícímu CO2. Lidé
hovoří o znečištění uhlíkem. [Ale] každý z nás znečišťuje Zemi svým dýcháním, [takže] pokud
chcete přestat znečišťovat…, zřejmě Bůh chce, abychom spáchali sebevraždu…
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Podle tohoto údajného znečišťovatele…děláme všelijaké šílené věci; stále více krásných luk
pokrývají černé solární panely. Nefunguje to moc dobře, v noci to nefunguje vůbec. Nefungují ani
během zamračených dnů. Uprostřed zimy to kvůli úhlu slunce nefunguje moc dobře.

Ale přesto to děláme. Jsme zaváděni do klimatické hysterie, a pokud jste tuto knihu ještě nečetli,
vřele vám ji doporučuji. Poprvé vyšla v roce 1841 pod názvem 'Neobyčejné lidové bludy a
šílenství davů.' Dnes je stejně aktuální jako tehdy…

Já jsem fyzik. S hrdostí můžu říct, že mě nikdo nemůže nazvat klimatologem, ale o klimatu vím
hodně a před 41 lety jsem byl spoluautorem jedné z prvních knih o vlivu oxidu uhličitého. Šlo o
studii, kterou vypracovala Jasonova skupina, které jsem byl členem. Chvíli jsem byl jejím
předsedou a byli tam opravdu dobří lidé.”

Dlouhodobý vliv zvyšování atmosférického CO2

Klíčová otázka, pokud jde o globální oteplování, zní: O kolik se oteplí Země, pokud zdvojnásobíte
atmosférickou koncentraci CO2? Tato otázka se nazývá klimatická citlivost. Podle odhadů by
zdvojnásobení koncentrace CO2 vedlo ke zvýšení globální teploty o 3 stupně Celsia. Podle Happera:

„Nebylo to založeno na žádných tvrdých výpočtech. Bylo to kvůli skupinovému myšlení. To si
mysleli všichni ostatní, a tak jsme si to mysleli i my. Na mou obranu musím říci, že jedním z
důvodů, proč jsem tomu nevěnoval mnoho pozornosti, [je ten, že] jsem v té době pracoval na
něčem, co jsem považoval za mnohem důležitější. Takže vám o tom řeknu, abyste měli pocit, proč
si myslím, že jsem kvalifikován k tomu, abych o tomto tématu mluvil.

Bylo to na začátku Strategické obranné iniciativy, Hvězdných válek… prezident Reagan… chtěl
nějakým způsobem bránit Spojené státy, abychom nemuseli uzavírat tento masový sebevražedný
pakt, a mimo jiné jsme uvažovali o použití vysoce výkonných laserů ke spalování přilétajících
raket…

Ale tady je problém. Vezmete-li 1megawattový laser na zemi a pošlete jej směrem k raketě, v době,
kdy se dostane k raketě, paprsek – místo aby soustředil veškerý výkon na raketu – se rozpadne
na stovky dílčích paprsků – skvrn – a to bylo něco, což bylo astronomům dobře známo. Stejný
problém se vyskytuje i při pozorování vzdálených hvězd a galaxií.

Astronomové věděli, jak to vyřešit… Pokud dokážete změřit, jak moc je tato vlna ohnutá, pak ji
můžete odrazit od zrcadla ohnutého v opačném směru, a když se vlna odrazí, je naprosto plochá.
Tomu se říká adaptivní optika a funguje to nádherně. Když pak zaostříte korigovaný paprsek,
místo stovek [paprsků] dostanete jediný bod.

Problém je v tom, že podíváte-li se na noční oblohu, jsou tam jen čtyři nebo pět hvězd, které jsou
dostatečně jasné na to, aby měly dostatek fotonů pro měření zkreslení vlny. V létě 1982 jsme tedy
měli tajné setkání. Bylo tam několik důstojníků letectva, kteří vysvětlovali tento problém. Náhodou
jsem věděl, jak jej vyřešit.

Umělou hvězdu můžete vytvořit kdekoli na obloze tak, že na vrstvu sodíku nad našimi hlavami ve
výšce 90 až 100 kilometrů zasvítíte laserem naladěným na frekvenci sodíku.”
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I když letectvo zpočátku pochybovalo o existenci sodíkové vrstvy v atmosféře, nakonec přece jen
postavilo Happerům navrhovaný sodíkový laser, a pokud se dnes vyberete k jakémukoli pozemnímu
teleskopu, obvykle uvidíte jeden nebo dva z nich. Každopádně, tento příběh měl na vás prostě udělat
dojem, že Happer ví, o čem mluví, pokud jde o složky atmosféry a jevy s nimi související.

CO2 nemá žádný patrný vliv na teplotu na Zemi

Podle klimatických alarmistů bude mít zvyšování CO2 za následek globální oteplování, které ohrozí
veškerý život na Zemi. Ve skutečnosti je však CO2 „velmi nepatrný nástroj k tomu, aby něco udělal s
klimatem,“ říká Happer.

Pamatujte si, že na Zemi neexistuje „jediná teplota. Liší se v závislosti na místě a nadmořské výšce. Na
každý kilometr nadmořské výšky připadá průměrné ochlazení o 6,6 stupně C. To se nazývá lapse rate.
Toto ochlazování pokračuje až do troposféry, kde se zastaví.

Ochlazování je způsobeno tím, že teplý vzduch stoupá a chladný klesá. „Je to konvekce, která nastavuje
ten rychlý pokles teplot – 6 a půl stupně na kilometr,“ říká Happer.

Potom vysvětluje následující graf, který podrobně popisuje tepelné vyzařování Země do vesmíru za
předpokladu, že teplota povrchu je 15.5 stupňů C. Skleníkové plyny jsou plochou pod zubatou černou
křivkou.

Podle Happera je to jen 70 procent toho, co by bylo bez skleníkových plynů, což je znázorněno jako
hladká modrá křivka, protože když Slunce zahřívá Zemi, skleníkové plyny – většinou vodní pára – brání
ochlazování.

Nejdůležitější částí tohoto grafu je červená zubatá čára, znázorněná zde červenou šipkou, která na ni
ukazuje. Tato červená čára znázorňuje vliv, který by mělo zdvojnásobení (100% zvýšení) CO2 na
povrchovou teplotu Země. Jak vidíte, je to zanedbatelné. Snižuje vyzařování do vesmíru jen o 1,1
procenta.
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Jak poznamenal Happer:

„Nechte to vstřebat. Dnes jsme daleko od zdvojnásobení [CO2]. Bude to trvat dlouho, [a] způsobí
to jen 1% změnu. Takže CO2 je velmi slabý skleníkový plyn. Není to účinný skleníkový plyn.”

Pokud odstraníte všechny CO2, dostanete zelenou zubatou křivku. Jak vidíte, zelená a černá zubatá čára
probíhají rovnoběžně s výjimkou jednoho místa. Pokud přejdete z nulové hodnoty CO2 na 400 ppm
(zelená šipka), vznikne obrovský efekt. Ale při přechodu ze 400 ppm na 800 ppm (černá šipka) je opět
zanedbatelný.

Jak vysvětluje Happer:

„Všechny účinky získáte v prvním malém množství přidaného CO2… Takže je opravdu pravda, že
zdvojnásobení CO2 způsobí jen 1% pokles záření. IPCC [Mezivládní panel pro změnu klimatu]
dostává stejnou odpověď, takže to opravdu není kontroverzní, ačkoli vám nikdy neukáží křivku
nebo vám neřeknou, že je to'1 %. To by bylo v rozporu s příběhem…

Tedy tohle je záření do vesmíru. Jak to změníte na teplotu? Obávají se, že dojde k neúnosnému
oteplení povrchu Země, kde žijeme, nebo jiných částí atmosféry.

Znovu je důležité provést výpočet prvního řádu… a ten říká, že oteplení v důsledku zdvojnásobení
CO2 je… méně než jeden stupeň… 0,7 [stupně] C. Velmi malé. To opravdu nemůžete cítit..”

Proč tedy ten poplach kvůli zvyšujícímu se množství CO?
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Nemusíme říkat, že pro klimatologickou komunitu je to obrovský problém, protože 0.7 stupňů C znamená,
že neexistuje žádná mimořádná situace v oblasti klimatu a bez ohledu na to, co uděláme ke snížení emisí
CO2 to neovlivní klima.

Aby tedy IPCC vytvořil mimořádnou situaci tam, kde ve skutečnosti není, „předpokládá obrovské pozitivní
zpětné vazby,“ říká Happer. Jelikož CO2 není silným skleníkovým plynem, malé přímé oteplení, které
způsobuje, se zesiluje čtyř až šestinásobně, aby se zdálo, že má patrný vliv.

„Rád říkám, že je to'pozitivní akce pro CO2,“ Happer říká. "Není to velmi dobré při oteplování, ale pokud
předpokládáte spoustu zpětných vazeb, můžete si udržet přísun peněz." Problémem je, že většina lidí,
kteří mají základy fyzikální chemie a fyziky, ví, že většina přirozených zpětných vazeb je negativní, nikoli
pozitivní.

Toto je známé jako Chatelierův princip, pojmenovaný podle francouzského chemika, který jako první
zjistil, že „když je jednoduchý systém v termodynamické rovnováze vystaven změně koncentrace, teploty,
objemu nebo tlaku…, systém se změní na novou rovnováhu a… změna částečně působí proti použité
změně.”

Takže 0.7 stupňů C oteplení, které získáte, když zdvojnásobíte množství CO2 je „pravděpodobně
nadhodnocené,“ Happer říká, „protože v tomto velmi komplikovaném klimatickém systému, ve kterém
žijeme, pravděpodobně působí negativní zpětné vazby. Atmosféra, oceány, všechno je nelineární.”

Klíčový závěr z toho všeho je, že čísme na úrovni 400 ppm CO2 nebo 800 ppm, nezáleží na tom, zda to
ovlivní teplotu Země. Stručně řečeno, klimatická hysterie je jen taková. Není založena na žádné skutečné
hrozbě. Změna by nastala pouze tehdy, pokud bychom se dokázali dostat na absolutní nulu CO2, ale to
by zároveň znamenalo, že bychom vyhubili všechno živé na planetě. Není to nic jiného než
sebevražedný program.

Více CO2 ozelení planetu

Jak vysvětluje Happer, více CO2 ozelení planetu, čímž se stane pohostinnější pro život rostlin. Čím více
CO2 je, tím lépe rostou rostliny a stromy, takže pokud chceme mít svěží lesy a bohatou úrodu, snižování
CO2 je to poslední, co bychom chtěli udělat.

„Všechny rostliny rostou lépe s větším množstvím CO2 [ve vzduchu],“ říká. „Rostliny jsou dnes skutečně
vyhladovělé [po] CO2 . Víme, že rostliny potřebují mnoho základních živin. Potřebují dusík, fosfor, draslík;
ze všeho nejvíc potřebují vodu. Potřebují však i CO2, a podobně jako mnoho jiných živin, i CO2 je dnes
nedostatek.”

CO2 prospívá rostlinám tím, že snižuje jejich potřebu vody, a tím i riziko sucha. Vyšší hladiny CO2 také
snižují škodlivou fotorespiraci. Podle Happera rostliny typu C3 ztrácejí přibližně 25 % svého
fotosyntetického potenciálu v důsledku zvýšené fotorespirace. Podrobnější informace o úloze CO2 v
růstu rostlin a fotosyntéze naleznete ve videu. Tato diskuse začíná přibližně ve 40. minutě.

Lži, neznalost, hloupost nebo něco jiného?

Na závěr se Happer snaží vysvětlit, co je hnacím motorem klimatické hysterie:
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„Vzdor nezpochybnitelným argumentem, že neexistuje žádná klimatická krize – CO2 je pro Zemi
dobrý – kampaň za vykázání CO2, 'čistá nula,' byla velmi úspěšná. Jak je to tedy možné? Jsem
tady opravdu 'mimo, protože teď' mluvím o lidské přirozenosti. Jsem opravdu dobrý v přístrojích
a v řešení diferenciálních rovnic, ale nejsem moc dobrý v chápání lidských bytostí.

Ale tady jsou některé z pohnutek: ušlechtilé lži, politické lži, nevědomost, hloupost, chamtivost.
Vznešené lži sahají až k Platónovi, který o nich mluví v 'Republice.' 'V politice je vznešená lež
mýtus nebo nepravda, často, ale ne vždy náboženské povahy, vědomě šířená elitou s cílem udržet
společenskou harmonii nebo prosadit nějaký program.'

A tady je'jasná agenda. Pokud by se vám podařilo nějakým způsobem sjednotit lidstvo v boji proti
nějaké vnější hrozbě, například proti znečištění CO2 pak nebudeme bojovat proti sobě navzájem.
Nebudou'žádné války. Takže si myslím, že mnozí upřímní lidé se na mluvení o CO2 přichytili
částečně iz tohoto důvodu. Ve skutečnosti se o tom můžete dočíst v prvních spisech Římského
klubu.

A pak jsou zde politické lži. Toto je jeden z mých oblíbených citátů HL Menkena: 'Celým cílem
praktické politiky je udržovat obyvatelstvo znepokojené (a tím pádem žádané, aby bylo vyvedeno
do bezpečí) tím, že ho ohrožuje nekonečnou řadou hobgoblinů, z nichž všichni jsou vymyšleni.'”

Ignorance je samozřejmě rozšířená a do velké míry založená na neúplných znalostech nebo chybném
chápání faktů. A co hloupost? Dietrich Bonhoeffer, jeden z mála německých duchovních, kteří se postavili
proti Hitlerovi a nakonec za svůj veřejný nesouhlas zaplatili životem, jednou napsal o lidské hlouposti:

„Proti hlouposti nemáme obranu. Ani protest, ani síla se jí nemohou dotknout. Rozumné
uvažování je k ničemu. Faktům, které jsou v rozporu s osobními předsudky, se prostě nedá věřit –
hlupák totiž může kontrovat jejich kritikou, a jsou-li nepopiratelné, lze je jednoduše odsunout
stranou jako nepodstatné výjimky.

Takže hlupák, na rozdíl od darebáka, je naprosto spokojen sám se sebou. Ve skutečnosti se
mohou snadno stát nebezpečnými, protože není třeba mnoho, aby se staly agresivními. Z tohoto
důvodu je nutná větší opatrnost než u zlomyslníka.“

Happer sám zažil nebezpečí, které hrozí od protichůdné hlouposti. „Pravidelně dostávám telefonáty, ve
kterých mně, mé ženě a dětem vyhrožují smrtí,“ říká. "Tak co je to za hnutí?"" Nakonec, chamtivost. AS
Puškin jednou řekl: "Pokud se stane, že bude koryto, budou i svině." A klimatologie je v současnosti
místem, kde se točí velké peníze – za předpokladu, že vaše práce podporuje příběh o globálním
oteplování a potřebě nulových čistých emisí.

Ať už jsou hnací síly jakékoli, zodpovědní lidé na celém světě se musí postavit proti falešnému příběhu o
klimatických změnách a agendě čistých nulových emisí, protože nedosáhnou nic, pokud jde o normalizaci
teplot, ale rychle sníží kvalitu života a udržitelnost produkce potravin a přesunou bohatství do rukou
několika lidí.

Zdroj: lifesitenews.com
 Překlad: lifenews.sk

https://www.lifesitenews.com/opinion/why-carbon-dioxide-is-actually-good-for-the-greening-of-the-planet/
https://www.lifenews.sk/36270/preco-je-oxid-uhlicity-vlastne-dobry-pre-ekologizaciu-planety
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Články související s tématikou:

Norský statistický úřad popírá klimatický narativ: CO₂ je příliš slabý na to, aby ovlivnil teplotu 
 VIDEO: Špičkový vědec z Harvardského astrofyzikálního institutu v rozhovoru s Tuckerem Carlsonem

vyvrací lži, které nám současný systém podsouvá o světě. Dr. Willie Soon promluvil o fosilních palivech
ve Vesmíru, globálním oteplování během historie, podvodné agendě vlivu CO₂ na oteplování naší
planety, lži těch, co stojí za současným zmanipulovaným vědeckým konsensem, ekologickém a levném
využití čisté jaderné energie existence Boha: „Bůh nám dal Světlo a to nám říká, abychom ho následovali
a dělali to nejlepší, co dokážeme“ 

 Šéf klimatického summitu v Dubaji (COP28) zpochybnil tvrzení klimatických alarmistů o roli CO₂ při
globálním oteplování 

 Nemáte na chleba? Jezte koláče. Tímto údajným výrokem později popravené francouzské královny Marie
Antoinetty lze podle Jiřího Weigla charakterizovat výstupy z aktuální Konference OSN o změně klimatu v
Dubaji 

 Český fyzik z Harvardu burcuje proti zelenému zločinu: Uhlíková nula? Holý nesmysl! Každých 7 let 20
bilionů dolarů jen za elektromobily! Že CO2 stojí za bouřkami? Lež a sebevražedná politika šílenců! Klima
a počasí spolu nesouvisí! 

 Beránek o roli CO2 v oteplování planety: Klima na planetě Zemi se mění periodicky. Ochlazování a
oteplování zde bylo, je a bude. Celá hysterie kolem klimatických změn je pouze politický produkt s cílem
nastolit ve světě marxisticko-zelená laboratoř s nemajetným obyvatelstvem bez národní identity a vládou
korporací 

 Václav Klaus: Osudově podceňujeme hrozby plynoucí ze zeleného blouznění 
 Čaputová odmítá jmenovat Huliaka ministrem životního prostředí, protože neuznává vykonstruovaný

vědecký konsensus klimatických alarmistů o důvodech změny klimatu 
 Neexistuje žádná klimatická nouze: Nezkorumpovaní vědci odhalují klimatický podvod 

 Progresivisté v Bratislavě uvažují zavést zákaz vjezdu do hlavního města autům se spalovacím motorem 
 VIDEO, které drtí celou klimatickou propagandu: Díky vyšším hodnotám CO2 ve vzduchu došlo ke 30%

nárůstu vegetace na naší planetě 
 Světová deklarace o klimatu: Klimatická nouze neexistuje 

 VIDEO: Vykonstruovaný konsenzus aneb jak alarmisté zkorumpovali klimatickou „vědu” 
 Chladné počasí ve středu Evropy: Program EU pro pozorování Země Copernicus přesto říká, že se tento

měsíc zapíše do historie jako dosud nejteplejší od počátku záznamů o počasí 
 Megabanky idú proti vlastnej CO2 agende aj proti ekologickým alarmistom, keď vylúčili dve tretiny emisií

spojených s ich podnikaním na kapitálových trhoch 
 Klimatické šílenství na trůně 

 „Mezivládní panel OSN pro změnu klimatu je jeden z nejhorších zdrojů nebezpečných dezinformací.
Změna klimatu není krizí. Jsme zcela zaplaveni pseudovědou,“ říká fyzik o klimatické agendě nositel
Nobelovy ceny za fyziku John Clauser 

 VIDEO: Energetický analytik Štěpán o Českej republike ako lídrovi v protiruskom ťažení a presadzovaní
agendy globalistov, ktorá s pomocou sluhov Sorosa v médiách, politike a štrukúrach štátu likviduje
ekonomiku a ožobračuje vlastných občanov: „Nositeľ Nobelovej ceny za fyziku John Francis Clauser
popísal ciele globalistov veľmi presne, keď reči o klimatickej kríze označil za podvod z dielne globálnej
elity a skorumpovanej vedy v spolupráci so Svetovým ekonomickým fórom, OSN, WHO a ďalších
organizácií“ 

https://www.infovojna.bz/article/norsky-statisticky-urad-popira-klimaticky-narativ-co-je-prilis-slaby-na-to-aby-ovlivnil-teplotu
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https://www.infovojna.bz/article/video-energeticky-analytik-stepan-o-ceskej-republike-ako-lidrovi-v-protiruskom-tazeni-a-presadzovani-agendy-globalistov
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VIDEO: Ikona klimatických alarmistov a ekofašistov Greta Thunbergová po uložení pokuty súdom za
neuposlúchnutie výzvy polície opäť so svojimi fanúšikmi protestovala a blokovala cestu. Polícia ju z
protestu v Malmö odviedla 

 Zločin související se změnou klimatu - vylidňování ve jménu lidských práv 
 VIDEO: Celoživotní aktivista za zlepšení životního prostředí a uznávaný odborník na energetiku Michael

Shellenberger o vládní propagandě, cenzuře, cancel culture, hnutí woke, výskytu poruch osobnosti u
vysoce postavených osobností, duchovní vyprázdněnosti současných režimů, změně klimatu a dalších
naléhavých tématech 

 VIDEO: Šéf OSN Gutteres verklíkuje hoaxy svojich pánov z Davosu a klimatických alarmistov
Thunbergovej & spol., že svet sa rúti do klimatickej katastrofy 

 VIDEO: Ikona klimatických alarmistov a ekofašistov Thunbergová vyzvala svetových politických lídrov a
podnikateľov na radikálny obrat v boji proti globálnemu otepľovaniu 

 VIDEO: Spoluzakladateľ Greenpeace Dr. Patrick Moore o klimatickom alarmizme: „Neexistuje vedecký
dôkaz, že CO2 je zodpovedný za globálne otepľovanie. Tvrdenia o dominantnom vplyve ľudí na
klimatické zmeny sú len hypotéza a nie vedecky uznávaná teória“ 

 VIDEO: Profesor Staněk o strašení ľudí klimatickým alarmizmom, vláde nadnárodných korporácií a
mimovládok, rozdiele medzi reálnym a digitálnym svetom, ďalšom možnom vývoji konfliktu na Ukrajine, v
ktorom Západ ťahá za kratší povraz & procese dedolarizácie sveta 

 Majk Spirit má plné zuby klimatického alarmismu. Klimatickou krizi označil za obrovský hoax používaný k
manipulaci nás všech. „Paradoxně právě ti, co se tváří jako největší liberálové a progresivci vychrlí místo
argumentů pouze vulgární nenávist a zlobu, a žádají cenzuru jiných názorů, které jsou odlišné od jejich,“
komentoval raper nenávistné reakce ekofašistů 

 VIDEO: Ódor vidí v podvodnické ekofašistické zelené agendě, která je klimatickými alarmisty a Davosem
zneužívána k politickým cílům globalistů, příležitost k modernizaci ekonomiky 

 VIDEO, které vyvrací argumenty klimatických alarmistů o globálním oteplování
Zobrazit další

Diskuse (Připojit se do diskuse je možné pouze po registraci a následném přihlášení se do účtu.)

UPOZORNĚNÍ:
Vážení diskuterii, podle zákonů České republiky jsme povinni na požádání orgánů činných v trestním
řízení poskytnout jim všechny informace shromážděné o vás systémem (IP adresu, mail, vaše příspěvky
atd.) Prosíme vás proto, abyste do diskuse na naší stránce nevkládali takové komentáře, které by mohly
naplnit skutkovou podstatu některého z trestných činů uvedených v trestním zákoně. Mezi takové
příspěvky patří komentáře rasistické, podněcující k násilí nebo nenávisti na základě pohlaví, rasy, barvy
pleti, jazyka, víry a náboženství, politického či jiného smýšlení, národního nebo sociálního původu,
příslušnosti k národnosti nebo k etnické skupině a podobně. 

 Zároveň upozorňujeme všechny diskutující, že v diskusi nebudeme tolerovat hrubé urážky mezi
diskutujícími, vzájemné osočování se a používání vulgarismů.
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Janka Fabová2024-02-02 09:57:56

aby to nezapadlo v tom dlouhém textu, mě zaujima, kdo jsou to ti "Velcí přesídlenci prosazují
ekologický program, který požaduje likvidaci ..."?

as tím souvisí zjevný a očekávaný dosledek všech protilidských agend prosazovaných v globálním
měřítku... nejde náhodou o terraformaci naší planety pro ty velké přesidlence? kdo jsou to a co
chtějí?

vím, že to zní jako šílená konspirační teorie, ale odpověď by mě fakt velmi zajímala

VIDEO: Advokát Para vysvětluje progresivně-liberální politické aktivistce
Hanzelovy převlečné za redaktorku Sorosova deníku SME důvody pro
rušení Lipšicovy prokuratury a změny v Trestním zákoně. \"Bagatelizujete
to, že advokáta odposlouchávali při poradě s klientem,\" konstatoval a
poukázal na systémové zneužívání trestního práva proti politickým
oponentům představiteli současné opozice ve spolupráci s podezřelou
organizovanou skupinou působící v OČTK
Trestní právník a poradce předsedy vlády SR Marek Para v rozhovoru s redaktorkou deníku SME
Zuzanou Kovačič Hanzelovou debatoval na aktuální témata ohledně rušení Lipšicova Úřadu
speciální prokuratury a novelizace trestních kodexů. 0

https://www.infovojna.bz/article/video-advokat-para-vysvetluje-hanzelovej-dovody-pre-rusenie-lipsicovej-prokuratury-a-zmeny-v-trestnom-zakone
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Chmelař o tom, jak Danko nahrává Korčokovi: „To, co předseda SNS
předvedl když oznamoval svou kandidaturu, bylo tak hluboce nedůstojné,
nelogické až neuchopitelné, že tomu nemohli rozumět ani jejich skalní
přívrženci. Udělal kus dobré roboty, kterou by nezvládl ani ten nejlepší
Korčokův aktivista“
Sami si odpovězte na otázku, zda je vhodné vstupovat do prezidentské kampaně zvýšeným
hlasem, osobními útoky a dokonce vulgarismem. Já jsem viděl během své profesionální kariéry už
ledacos. Viděl jsem předsedu parlamentu Migaše, jak hlasoval pro vyslovení nedůvěry své vlastní
vládě. Viděl jsem předsedu parlamentu Danka, jak roztrhal koaliční smlouvu. Ale ještě jsem neviděl,
aby jeden koaliční partner nazval druhého nepřítelem a útočil na něj ostřeji a bezočivěji než jakýkoli
opoziční politik, konstatuje publicista, politický analytik a vysokoškolský pedagog Eduard Chmelár.
14

USA vyvolaly konflikt na Ukrajině, aby si udržely Evropu pod kontrolou a
diktoval jí své podmínky. Rostoucí ekonomická síla EU, která dostávala
levný ruský plyn byly překážkou v geopolitických cílech Spojených států
Evropu do podpory Zelenského režimu na Ukrajině dotlačily Spojené státy, které za tuto podporu
neplatí takovou cenu, jako Evropa. 2

https://www.infovojna.bz/article/chmelar-o-tom-ako-danko-nahrava-korcokovi
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Zelenskyj utrpěl porážku od generála Zalužného, musel stáhnout jeho
vyhazov
Hlavní velitel ukrajinských sil Valerij Zalužnyj byl v pondělí povolán na schůzku s ukrajinským
prezidentem Volodymyrem Zelenským. Tam prý prezidentovým poradcům řekl, že jejich hodnocení
vojenské situace je pozitivnější, než jaká je ve skutečnost. 4

VIDEO: Děkan Právnické fakulty UK Eduard Burda o zpolitizované diskusi
k rušení Úřadu speciální prokuratury organizované studenty Univerzity
Komenského na půdě Filozofické fakulty, důvodech proč se jí nezúčastnil
a vlně nenávisti za jeho názor
Děkan Právnické fakulty Univerzity Komenského (PF UK) v Bratislavě Eduard Burda v rozhovoru
pro magazín Slovenka přibližuje opět důvody pro které je podle něj třeba zrušit činnost Úřadu
speciální prokuratury, ale komentuje i diskusi k tomuto tématu na akademické půdě FF UK v
Bratislavě. 4

Biden je spokojen, že USA se prozatím nemusí trápit s financováním své
války a Zelenského režimu, neboť peníze pro Ukrajinu půjdou z rozpočtu
EU. Americký prezident poděkoval šéfce eurokomise von der Leyenové za
dobře odvedenou práci a zvládnutý nátlak na Orbána
Lídři členských států EU se ve čtvrtek 1. února 2024 na mimořádném summitu v Bruselu dohodli na
finanční pomoci pro Ukrajinu ve výši 50 miliard eur. 6

https://www.infovojna.bz/article/zelenskyj-utrpel-porazku-od-generala-zaluzneho-musel-stahnout-jeho-vyhazov
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VIDEO: Vdova po zesnulém advokátovi Krivočenkovi, jehož partička v
NAKA a na Lipšicově prokuratuře posadila v roce 2020 do vazby, kde se
po nakažení covidem udusil, popsala šokující podrobnosti o případu
jejího manžela
Beáta Krivočenková v rozhovoru s redaktorkou Mimi Šramovou vyprávěla o tom, co prožíval její
manžel v roční! bezdůvodné preventivní vazbě, jak se dozvěděla o jeho nemoci, jak ho s
oboustranným zápalem plic převáželi eskortou! do nemocnice, kde nebyl plicní ventilátor, jak mu
nasadily léky bez vyšetření, jak se dozvěděla o jeho smrti, jak jim prokurátor ÚSP Rastislav Hruška
čtyřikrát zamítl žádost o notáře, jak odmítal tři roky odblokovat majetek, jak ji lhali o zhoršujícím se
stavu jejího manžela , io podivnostech a porušení zákona při domovní prohlídce. 11

VIDEO: Fico k dohodě členských států EU poslat 50 miliard eur pro
Ukrajinu: „Slovensko trvalo na tom, aby se při vyplácení financí pro
Ukrajinu dodržovala všechna opatření na ochranu finančních zájmů EU.
Jedná se zejména o prevenci před podvody a korupcí, která je obrovský
problém na Ukrajině. Viktor Orbán uhrál vše, co pro Maďarsko potřeboval
a spokojeně mohl jít domů. Nevěřím ve vojenské řešení konfliktu na
Ukrajině“
Předseda vlády SR Robert Fico na tiskové konferenci po skončení summitu EU v Brusel
konstatoval, že maďarský premiér Viktor Orbán odchází domů spokojen av souladu s tím, co dlouho
před summitem tvrdil o podmínkách, které má jeho vláda při revizi dlouhodobého rozpočtu. Fico
zároveň prohlásil, že nevěří tomu, že by Orbána vydírali. 19

https://www.infovojna.bz/article/video-vdova-po-zosnulom-advokatovi-krivocenkovi-ktoreho-particka-v-naka-a-na-lipsicovej-prokurature-posadila-v-roku-2020-do-vazby-kde-sa-po-nakazeni-covidom-udusil-opisala-sokujuce-podrobnosti-o-pripade-jej-manzela
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https://www.infovojna.bz/article/video-fico-k-dohode-clenskych-statov-eu-poslat-50-miliard-eur-pre-ukrajinu#mdsqs


13/19

Orbán k dohodě členských států EU: „Brusel nemůže dát peníze Maďarům
Ukrajincům. Nezapojujeme se do války, neposíláme zbraně, stále jsme na
straně míru“
Ve čtvrtek ráno Maďarsko obdrželo nabídku a nakonec byl dohodnut kontrolní mechanismus, který
zaručuje racionální použití peněz. Budapešť obdržela záruku, že peníze Maďarska nemohou jít na
Ukrajinu. 14

Cosa Nostra je oproti globálnímu zločineckému Syndikátu a jeho
poskokům dobročinná organizace. Orbán musel ustoupit tvrdému
vydírání Bruselu. Lídři členských států EU včetně premiéra Fica
odsouhlasili 50 miliard eur pro Ukrajinu. Ambasador USA v Maďarsku
přijel před tím do Washingonu žalovat na maďarského premiéra, že slouží
zájmům Kremlu a podkopává jednotu NATO a EU. "Brusel vede
ideologickou válku proti Maďarsku a neustále nás vydírá," prohlásil šéf
maďarské vlády
Rozhodujícím bylo podle magazínu Politico zřejmě setkání předsedkyně Evropské komise Ursuly
von der Leyenové a předsedy Evropské rady Charlese Michela s prezidentem Francie
Emmanuelem Macronem, německým kancléřem Olafem Scholzem, italskou premiérkou Giorgií
Meloniovou a předsedou vlády Maďarska Viktorem Orbanem. Ten uvedl, že pokud se bude
Maďarsko chovat jako suverénní země, spojí ukrajinskou otázku s právním státem a dostanou jeho
zemi do západní finanční blokády. 32

https://www.infovojna.bz/article/orban-k-dohode-clenskych-statov-eu-brusel-nemoze-dat-peniaze-madarov-ukrajincom
https://www.infovojna.bz/article/orban-k-dohode-clenskych-statov-eu-brusel-nemoze-dat-peniaze-madarov-ukrajincom#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/cosa-nostra-je-oproti-globalnemu-zlocineckemu-syndikatu-a-jeho-poskokom-dobrocinna-organizacia-orban-musel-ustupit-tvrdemu-vydieraniu-bruselu
https://www.infovojna.bz/article/cosa-nostra-je-oproti-globalnemu-zlocineckemu-syndikatu-a-jeho-poskokom-dobrocinna-organizacia-orban-musel-ustupit-tvrdemu-vydieraniu-bruselu#mdsqs
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VIDEO: 140 stran faktů o řádění Matovičo-Hegero-Ódorova režimu ve
spolupráci s Lipšicem & spol. bylo zveřejněno v publikaci "Únos
spravedlnosti na Slovensku" (Kniha prezentovaná ministry Ficova
kabinetu přibližuje, jak se za posledních 3 a půl roku na Slovensku
vážným způsobem likvidoval právní stát, spravedlnost a porušovaly
lidská & občanská práva)
Antidemokratičtí progresivně-liberální politici a novináři korporátních a veřejnoprávních médií
dlouhodobě popírají zločiny páchané od března roku 2020 zneužíváním trestního práva proti
politickým oponentům bývalé garnitury a tvrdí, že k tomu neexistují důkazy. Na toto hrubé popírání
reality a klamání všech občanů České republiky přišla nejprve odpověď v zářijových parlamentních
volbách v roce 2023, ze kterých vzešla koalice rozhodnutá napravit porušování lidských práv a
likvidaci právního státu. Ministři vlády Roberta Fica na tiskové konferenci organizované 1. února
2024 na Úřadu vlády SR prezentovali brožurku, která sumarizuje fakta podložená rozhodnutími
Ústavního soudu SR, Nejvyššího soudu SR, autorit mezinárodního a evropského práva, ESLP, ale i
ombudsmana. 16

VIDEO: Globalistické elity na konferenci WEF 2024 v Davosu 2024 daly
jasně najevo, že cenzura je jednou z jejich hlavních priorit
Předsedkyně Evropské komise Ursula von der Leyen odstartovala svůj "zvláštní proslov" během
debaty na konferenci Světového ekonomického fóra v Davosu o hrozbách, které pro světový řád
představují "dezinformace". 6
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https://www.infovojna.bz/article/video-140-stran-faktov-o-vycinani-matovico-hegero-odorovho-rezimu-v-spolupraci-s-lipsicom-spol-bolo-zverejnenych-v-publikacii-unos-spravodlivosti-na-slovensku#mdsqs
https://www.infovojna.bz/article/video-globalisticke-elity-na-konferencii-wef-2024-v-davose-2024-dali-jasne-najavo-ze-cenzura-je-jednou-z-ich-hlavnych-priorit
https://www.infovojna.bz/article/video-globalisticke-elity-na-konferencii-wef-2024-v-davose-2024-dali-jasne-najavo-ze-cenzura-je-jednou-z-ich-hlavnych-priorit#mdsqs


15/19

IV nástěnný kalendář 2024

Komu dáte svůj hlas v prezidentských volbách?

https://obchod.infovojna.bz/produkt/iv-nastenny-kalendar-2024
https://www.fmedia.top/survey/6
https://obchod.infovojna.bz/produkt/darina-havrlentova-mobing
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Program rádia 
Změna programu je vyhrazena.

Žádný program

Tipy a rady

Telegram - instalace do mobilu PDF návod, čeština, překladač Od: Vlasto
Jak instalovat telegram Videonávod pro uživatele Od: Kamil

https://obchod.infovojna.bz/produkt/jan-safin-chazarsky-golem-ii
https://www.infovojna.bz/data/files/2022/Telegram-instalacia.pdf
https://www.infovojna.bz/data/video/telegram.avi
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https://obchod.infovojna.bz/produkt/damske-tricko-iv-samorinske-vrabce-svetlomodra
https://obchod.infovojna.bz/produkt/panske-tricko-iv-samorinske-vrabce-tmavosiva
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Zajímavosti

V průzkumu CNN vede Trump nad Bidenem, prezidenta by porazila i Haleyová
https://www.epochtimes.cz02.02.2024
Ve Francii probíhá mediálně neviditelná revoluce… https://zvedavec.news01.02.2024
Milan Krajniak končí v hnutí Jsme rodina, takové jsou jeho plány. Prozradil, jestli chce vstoupit do
jiné strany https://www.interez.sk01.02.2024
Rusko a Ukrajina provádějí dosud největší výměnu zajatců https://www.rt.com01.02.2024
Před 110 lety vyrazila do Vídně legendární prešporská tramvaj https://www.teraz.sk01.02.2024

https://obchod.infovojna.bz/produkty/ine
https://obchod.infovojna.bz/produkt/gustav-murin-mafia-na-slovensku
https://www.epochtimes.cz/2024/02/02/v-pruzkumu-cnn-vede-trump-nad-bidenem-prezidenta-by-porazila-i-haleyova/
https://zvedavec.news/komentare/2024/02/9960-ve-francii-probiha-medialne-neviditelna-revoluce.htm
https://www.interez.sk/milan-krajniak-konci-v-hnuti-sme-rodina-taketo-su-jeho-plany-prezradil-ci-chce-vstupit-do-inej-strany/
https://www.rt.com/russia/591607-prisoner-exchange-ukraine-zelensky/
https://www.teraz.sk/magazin/pred-110-rokmi-absolvovala-prvu-jazdu-d/771159-clanok.html
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Policie lidem v lednu zabavila už 80 řidičáků. Nový trest přichází při ‚extrémním‘ překročení rychlosti
https://www.irozhlas.cz31.01.2024
Ředitel CIA: USA ztratily svou nepopiratelnou dominanci https://sk.news-front.su31.01.2024
Ve zpolitizované trestní kauze Soumrak zosnované v NAKA a na ÚSP začalo trestní stíhání: Mezi
obviněnými byl původně i premiér Fico https://www1.pluska.sk31.01.2024
Syn usekl hlavu svému otci, ukázal ji na YouTube a vyzval k povstání proti Bidenovi
https://echo24.cz31.01.2024
VIDEO: Policisté svěřeni video z hrozivé srážky kamionu a silničářů na dálnici. Šokující záběry
odhalují, proč řidič zemřel https://news.refresher.sk31.01.2024
Kontroly na hranicích s Českem končí, Poláci je prodloužili https://spravy.pravda.sk31.01.2024
Kontroly na hranicích s Českem končí, Poláci je prodloužili https://spravy.pravda.sk31.01.2024
Otevřený dopis Ivanu Korčokovi https://www.hlavnydennik.sk31.01.2024
Zemřela broadwayská hvězda Chita Riverová (†91) https://tvnoviny.sk31.01.2024
Internetový obchod Hej.sk nečekaně oznámil svůj konec https://kryptomagazin.sk30.01.2024
Další europoslanec, co dělá Slovensku hanbu https://sk.news-front.su30.01.2024
Polemika o rozhodnutí Ústavního soudu SR ve věci nesouladu referenda o zkrácení volebního
období NR SR s Ústavou SR https://www.pravnelisty.sk30.01.2024
Fastfood Subwy potichu mizí ze Slovenska, nově zavřel i provoz v centru Bratislavy
https://www.interez.sk30.01.2024
Útok letadla Belgorod: Proč Ukrajina sestřelila letadlo s desítkami vlastních vojáků?
https://www.rt.com30.01.2024
Nelegální osadu v bratislavském Ružinově srovnali se zemí. Místní lidé to chválí, nevládka Amnesty
International to kritizuje! https://www1.pluska.sk29.01.2024
Průzkum: Nový Čas, Expres a Markíza jsou stále nejpopulárnější média na Slovensku
https://strategie.hnonline.sk29.01.2024
PRŮZKUM: Volby by v lednu vyhrál Směr, následovaly by PS a Hlas. SNS by se do parlamentu
nedostala https://www.topky.sk29.01.2024
VIDEO: Danny Kollar o hoaxu pana Korčoka / analýza reakce https://www.youtube.com29.01.2024
Andrej Danko se vyrovnal s hlavním městem, zaplatil pokutu za zdemolovaný semafor v
bratislavské Dúbravce https://www.interez.sk29.01.2024
Dcera Borise Kollára randí s indickým miliardářem. Bydlí v domě se 70 sluhy, kuchaři a soukromým
wellnessem https://refresher.sk29.01.2024

https://www.irozhlas.cz/zpravy-domov/ridicsky-prukaz-zadrzeni-policie_2401311700_mst
https://sk.news-front.su/2024/01/31/riaditel-cia-usa-stratili-svoju-nepopieratelnu-dominanciu/
https://www1.pluska.sk/spravy/z-domova/kauze-sumrak-zacalo-trestne-stihanie-medzi-obvinenymi-bol-povodne-aj-premier-fico
https://echo24.cz/a/Hvd4p/zpravy-svet-syn-podrezal-otce-hlavu-ukazal-youtube-vyzval-povstani
https://news.refresher.sk/153375-VIDEO-Policajti-zverenili-video-z-hrozivej-zrazky-kamionu-a-cestarov-na-dialnici-Sokujuce-zabery-odhaluju-preco-vodic-umrel
https://spravy.pravda.sk/domace/clanok/697926-polsko-predlzilo-kontroly-na-hraniciach-so-slovenskom-do-2-marca/
https://spravy.pravda.sk/domace/clanok/697926-polsko-predlzilo-kontroly-na-hraniciach-so-slovenskom-do-2-marca/
https://www.hlavnydennik.sk/2024/01/30/otvoreny-list-ivanovi-korcokovi
https://tvnoviny.sk/domace/clanok/878321-zomrela-broadwayska-hviezda-chita-riverova-91
https://kryptomagazin.sk/legendarny-slovensky-eshop-necakane-skoncil-koniec-giganta-slovakov-sokoval/
https://sk.news-front.su/2024/01/29/dalsi-europoslanec-co-robi-slovensku-hanbu/
https://www.pravnelisty.sk/clanky/a1346-polemika-o-rozhodnuti-ustavneho-sudu-sr-vo-veci-nesuladu-referenda-o-skrateni-volebneho-obdobia-nr-sr-s-ustavou-sr
https://www.interez.sk/znamy-fastfood-potichu-mizne-zo-slovenska-najnovsie-zatvoril-aj-v-centre-bratislavy-toto-ostalo-zo-siete-restauracii/
https://www.rt.com/russia/591250-american-weapons-zelensky-ukraine/
https://www1.pluska.sk/regiony/nelegalnu-osadu-zrovnali-zemou-miestni-ludia-to-chvalia-tato-mimovladka-kritizuje
https://strategie.hnonline.sk/news/media/96128374-prieskum-novy-cas-expres-markiza-a-tv-max-su-stale-najpopularnejsie-slovenske-media
https://www.topky.sk/cl/10/2673353/PRIESKUM-Poriadny-sok-pre-jednu-z-parlamentnych-stran--Dnes-by-sa-uz-do-Narodnej-rady-nedostala
https://www.youtube.com/watch?v=RwNp5CZHyqM
https://www.interez.sk/andrej-danko-sa-vyrovnal-s-hlavnym-mestom-zaplatil-pokutu-takuto-sumu-uhradil-za-zdemolovany-semafor/
https://refresher.sk/153185-Dcera-Borisa-Kollara-randi-s-indickym-miliardarom-Byva-v-dome-so-70-sluhami-kucharmi-a-sukromnym-wellnessom

